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2019 Pacific Games 

 

The 31 July deadline has passed for expressions of interest to be received from Pacific Games 

Associations wishing to host the 2019 Pacific Games. 

 

The Pacific Games Council (PGC) can confirm the following PGAs have lodged expressions of 

interest: 

 

 Guam 

 Samoa 

 Tahiti (Polynésie Française) 

 

The PGC is delighted with this response and thanks the three PGAs for stepping forward with 

their intention to host the 2019 Pacific Games and delivering a strong vote of confidence in the 

importance of the Games and the benefits of hosting them. 

 

The three expressions of interest contain varying levels of detail as well as varying levels of 

financial commitments from their respective governments.  As such, the PGC Executive Board 

will fully assess the expression of interest documents, conduct site visits where appropriate, 

before recommending an alternative host by the end of August or early September. 

 

For further information please contact: 

 

Andrew Minogue 

CEO, Pacific Games Council 

pacificgamescouncil@gmail.com ; Tel:    +61 408 536377 

PACIFIC GAMES COUNCIL (PGC)  
CONSEIL DES JEUX DU PACIFIQUE 

 

X PACIFIC MINI GAMES: Vanuatu 2017 

XVI PACIFIC GAMES: 2019 
XI PACIFIC MINI GAMES:  Northern Mariana Islands 2021 

XVI PACIFIC GAMES: Solomon Islands 2023 

www.pacificgamescouncil.com  
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Jeux du Pacifique 2019 

 

La date limite du 31 juillet a été adoptée pour que des manifestations d'intérêt 
soient reçues des associations Pacific Games (comites olympique) qui 
souhaitent accueillir les Jeux pacifiques de 2019. 
 
 
Le Conseil des Jeux du Pacifique (CJP) peut confirmer que les PGA suivantes 
ont déposé des manifestations d'intérêt: 
 

 Guam 

 Samoa 

 Polynésie Française 
 

Le CJP se réjouit de cette réponse et remercie les trois PGA d'avoir avancé avec 
leur intention d'accueillir les Jeux du Pacifique 2019 et d'avoir un fort vote de 
confiance dans l'importance des Jeux et les avantages de les accueillir. 
 
Les trois expressions d'intérêt contiennent des niveaux de détail variables ainsi 
que des niveaux variables d'engagements financiers de leurs gouvernements 
respectifs. En tant que tel, le bureau exécutif  de CJP évaluera complètement 
l'expression des documents d'intérêt, effectuera des visites sur place, le cas 
échéant, avant de recommander un hôte de remplacement d'ici la fin du mois 
d'août ou début septembre. 
 
 


